
                                                        Protokoll fört vid ÅRSMÖTE med SPF Seniorerna, Älmhult 
                                                        fredagen den 16 februari 2024 i Älmhults Församlingshem. 
 
Närvarande: 140 medlemmar. 
 
§ 1. Ordförande Berit Jönsson hälsade alla välkomna och förklarade Årsmötet öppnat. 
 
§ 2. Årsmötet inleddes med att föreningens kör kÖrhänget sjöng ”You raise me up”. Därefter 
blev det parentation där Christina Rosén läste upp namnen på de fem medlemmar som 
avled under 2023. Dessa var: Evert Mårtensson 9/7 85 år, Irma Feldt 16/7 96 år, Tord 
Åkesson 18/7 80 år, Marianne Fredin 22/7 96 år och Ingvar Svensson 5/9 86 år. 
När respektive namn lästes upp tände Berit Jönsson ett ljus. Därefter hölls en tyst minut, 
varefter Christina Rosén läste en dikt av Atle Burman. 
Parentationen avslutades med att kÖrhänget tillsammans med medlemmarna sjöng psalmen 
”Härlig är jorden”. 
 
§ 3. Till ordförande för Årsmötet valdes Per Andersson. 
 
§ 4. Till sekreterare för Årsmötet valdes Kenneth Junerup. 
 
§ 5. Till protokolljusterare, utöver mötesordf., valdes Bruno Elofsson och Egon Ståhlros. 
 
§ 6. Kallelse till Årsmötet, som funnits i bl.a Årsprogram 2023 – 24, på föreningens hemsida 
och i SPF-app, utskickat mejl och sms, i tidningsreferat, samt i föreningens Info-blad vid 
månadsmöten, godkändes. 
 
§ 7. Dagordningen för Årsmötet godkändes. Samtliga medlemmar, med E-postadresser, 
hade 14 dagar före Årsmötet fått Dagordning och Verksamhetsberättelse. 
 
§ 8. Från det senaste styrelseprotokollet, från den 12 februari 2024, redogjorde Kenneth 
Junerup om några viktiga beslut. 
 
§ 9. Föreningens Verksamhetsberättelse för 2023 presenterades av Kenneth Junerup. 
 
§ 10. Föreningens Resultat- och balansräkning för 2023, presenterades av Kenneth Junerup. 
 
§ 11. Revisorerna berättelse för 2023 lästes upp av Leif Rosén, inkl. kommentarer om nytt 
bokföringssystem, utbetalda omkostnadsersättningar och om inventarier. Synpunkter på 
föreningens goda ekonomi framfördes av Lars Gunnarsson. Han ville att medel kunde tas för 
att aktivera fler medlemmar, t.ex göra mera för de medlemmar som har svårt för att delta i 
föreningens verksamhet. De nya styrelsen ska diskutera detta och komma med förslag. 
 
§ 12. Årsmötet fastställde Resultat- och balansräkningen, där årets resultat 5.216:- överförs 
till ny räkning. Styrelsen beviljades full ansvarsfrihet för det nu avslutade verksamhetsåret. 



 
§ 13. Beslöts att styrelsen för 2024 skall bestå av 9 ledamöter. 
 
§ 14. Till föreningens ordförande för ett år valdes Berit Jönsson. 
 
§ 15. Till styrelseledamöter för två år valdes Britt Sjöqvist och Gun Traste Mattsson, till  
ett år valdes Ann-Marie Skarp. Till nyval på två år valdes Tomas Simonsson. 
Kvarstår som styrelseledamöter för ett år gör Agneta Engström, Birgitta Löfstedt, Iréne 
Pettersson och Kenneth Junerup. 
Styrelsen ska efter Årsmötet träffas för konstituering. 
 
§ 16. Till föreningens revisorer valdes Håkan Persson 1953-06-08 och Leif Rosén 1947-07-26. 
Som suppleant valdes Ingrid Johansson 1937-07-26. 
 
§ 17. Till föreningens ombud i Kommunala Pensionärsrådet (KPR) valdes Jan-Erik Anderek 
och Ewa-Marie Bengtsson. 
 
§ 18. Till föreningens ombud på SPF-distriktets stämma i Ljungby Arena den 4 april valdes: 
Ordförande Berit Jönsson, föreningens vice ordförande, sekreterare, samt en ledamot till ur 
styrelsen. Namnen på dessa tre, plus två suppleanter väljs på möte efter Årsmötet, när 
styrelsen konstituerar sig. 
 
§ 19. Valda till ledamöter i följande verksamhetsgrupper blev: 
A)Programgrupp: Utses inom styrelsen. B) Trivselgrupp, arbetar med bl.a månadsmötena: 
Anitta Juntunen Nilsson, Elisabeth Svensson, Anders Pettersson, Jan-Åke Eriksson, Leif 
Pettersson och Stefan Berglund. C) Folkhälso- och friskvårdsgrupp: Eva Carlsson och Evert 
Åström (boule), Ann-Christine och Egon Ståhlros (bowling och golf) samt Iréne Pettersson 
(stavgång). D) Lotterigrupp: Anitha Eriksson, Berit Jönsson, Iréne Pettersson och Maj 
Svensson. E) Mötesvärd: Karin Alex. F) Studieansvariga: Kenneth Junerup (studiecirklar) och 
Iréne Pettersson (studiebesök). G) Hjärnkoll-ansvarig: Ann-Marie Skarp. H) Reseansvariga: 
Agneta Engström och Gun Traste Mattsson. I) Pressansvarig: Kenneth Junerup. 
J) IT- och hemsides-ansvarig: Britt Sjöqvist. K) Hörselombud: KPR + styrelsen. L) Natur- och 
kulturvandringar: Gudrun Möllerberg, Hans Johansson och Erik Johansson. 
M) Trafikombud: Anders Nilsson, suppleant Carl-Axel Gard. 
 
§ 20. Till Valberedning valdes: Carl-Axel Gard (sammankallande), Egon Ståhlros och Thomas 
Mattsson. 
 
§ 21. Det fanns inga motioner att behandla. 
 
§ 22. Beslöts om följande om omkostnadsersättningar 2024, för styrelsen: 
Ordförande, sekreterare och kassör, 990:- vardera, övriga styrelseledamöter 300:- vardera. 
Dessutom beslöts om ersättningar till IT- och hemsidesansvarig, pressansvarig, samt rese-
ansvarig med 300:- och till revisorerna med 200:- vardera. Budgeterad summa: 6,100:-. 



För föreningen kan det sedan tillkomma vissa avgifter. 
§ 23. Medlemsavgiften för 2025 fastställdes till 280:-, eftersom Riksförbundet kommer att 
höja sin avgift med 30:-. 
 
§ 24. Förslaget om Verksamhetsplan för 2024, som läste upp av Kenneth Junerup, 
godkändes. 
 
§ 25. Förslaget om Budget för 2024, som balanserade på 95.000:-, godkändes. 
Med i handlingarna fanns även en förklaring till hur föreningens styrelse planerar ekonomin. 
 
§ 26. Övriga frågor: 
-Från vår medlem Sig-Britt Danielsson kom ett förslag om att försöka hitta en mötesplats där 
vi seniorer träffar ungdomar. Detta är något som genomförts i andra föreningar/ 
organisationer med gott resultat. Beslöts att styrelsen ska arbeta med denna fråga. 
-Vår medlem Bo Olsson frågade om dubbla exemplar av medlemstidningen SENIOREN. 
De hushåll som får dubbla tidningar och inte vill ha det, kan meddela detta till Berit Jönsson. 
 
§ 27. Mötesordförande Per Andersson avslutade Årsmötet och tackade de 140 medlemmar 
som deltog på Årsmötet. Därefter bjöd föreningen på kaffe och semla, varefter kÖrhänget 
sjöng några fina sånger. 
Ordförande Berit Jönsson tackade mötesordförande Per Andersson samt kören för deras 
medverkan och alla som hjälpt till vid Årsmötet. 
Därefter avtackades två medlemmar som, efter flera års arbete i föreningen, avsagt sig 
omval. Följande medlemmar fick blommor: Kerstin Rudin och Egon Ståhlros. 
Sekreterare Kenneth Junerup informerade om kommande verksamhet, samt att det nya 
Årsprogrammet lämnas till Vuxenskolan för tryckning om någon vecka. 
Allra sist på Årsmötet blev det dragning i 8 st. lotterier och Berit hälsade alla välkomna till 
ett nytt verksamhetsår. Nästa år, 2025, kommer föreningen att fira sitt 70-årsjubileum! 
 
 
Vid protokollet;                        Justeras: 
 
 
 
Kenneth Junerup                   Per Andersson                   Bruno Elofsson                   Egon Ståhlros 
 
 
 


